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             vakantie 

Deze les gaat over woorden van minstens twee klankgroepen. De laatste klankgroep klinkt als –
tsie, maar wordt als –tie geschreven. 

Wanneer schrijf je –tie? 

Als je de laatste klankgroep uitspreekt als –tsie:                va-kan-tsie = va-kan-tie  

 

vakantie va kan tie   

politie po li tie   

repetitie re pe ti tie  

informatie in for ma tie  

administratie ad mi ni stra tie 

arrestatie ar res ta tie  

 

Kijk naar het verschil 

uitspraak -tsie uitspraak -sie 

promotie defensie 

reparatie fantasie 

garantie televisie 

traktatie explosie 

contributie eredivisie 

situatie versie 

 

Wanneer schrijf je nog meer –tie? 

Er zijn ook woorden die je uitspreekt als –sie, maar waar je wel –tie schrijft. Dit is het geval als je 

voor een klankgroep die klinkt als –sie een p of k hoort. 

Je hoort een k. Je hoort een p. 

redac-tie              frac-tie scrip-tie         

ac-tie                   reac-tie corrup-tie 

collec-tie              infec-tie op-tie 
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